
Vážená paní ředitelko, 
touto cestou bych chtěla velice poděkovat paní  Mgr. Suché a panu Mgr. Herbrychovi 
za práci při přípravě žáků devátého ročníku na příjímací zkoušky.  I přes složitou 
situaci žáků, kteří zůstali celý rok na distanční výuce, zajistili plnohodnotnou přípravu 
v rámci jejich možností. Vzhledem ke skutečnosti, že to nebylo na každé škole 
samozřejmostí, si velice vážím jejich práce a přístupu. 
 
Děkuji. 
Eva Binková 
 


